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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2016      § 146-159 
 

Tid: Tisdagen den 22 november  kl. 17.30 – 17:44 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-11-28 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S)   Ordförande 

Bo Sundin (M)   Vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare   

Alexandra Sjölin Falk (MP)  

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  Tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson (SACO) 

Tjänstemän: 
Steinunn Á Håkansson tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare, Lennart Öström administratör, Marie Norrberg registrator 

Förhinder  
Emil Johansson (S) 

Mia Ternlund (V) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexander Lindholm (S)  
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§ 159 

Information och övriga frågor                                        
 

A. Skrivelse angående utnyttjandet av konstgräsplaner 

 

Skrivelse av Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD), Mathias Mellgren (C) 

 
Utbyggnaden av konstgräsplaner tog fart på allvar efter valet 1998, då Allianspartierna 

genomförde en mycket omfattande satsning. Utbyggnaden har fortskridit i en hög takt sedan 

dess. Dock har ökningstakten mattats sen socialdemokraterna tog över styret av staden efter 

valet 2014. 

 

Även om antalet konstgräsplaner har byggts ut i en snabb takt så är behovet fortsatt stort och 

fotbollsföreningarna efterfrågar ständigt fler planer. Därför är det olyckligt att nyttjandet av 

konstgräsplanerna på befintliga planer inte är optimalt i dagsläget. Söndag till och med fredag 

är planerna bokningsbara från kl. 08-00 – 22.00. På lördagar är planerna ej bokningsbara efter 

kl. 18.00. Detta är ett enormt slöseri med resurser. Om de drygt 80 planerna var öppna 

ytterligare 4 timmar varje lördag i 40 veckor, skulle planerna kunna utnyttjas ytterligare 

12 800 fler timmar varje år vilket skulle bli ett rejält tillskott på tider för föreningslivet.  

 

Mot bakgrund av ovan önskar vi få svar på följande frågor: 

 

1. Varför är inte konstgräsplanerna tillgängliga för bokning under lördagskvällar? 

2. Vilka marknadsföringsåtgärder är förvaltningen beredd att genomföra för att får 

planerna uthyrda på lördagskvällar? 

3. Hur skulle bokningsläget förändras om samtliga konstgräsplaner hade öppet fram till 

22.00 på lördagskvällar? 

 

Stockholm 22 november 2016 

Bo Sundin m.fl. (M) 
Daniele Fava (L)  
Mikael Valier (KD) 
Mathias Mellgren (C) 
 
BESLUT 
 
Idrottsnämnden beslöt att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning 
 
 
 
 
 
 
I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


